
Országgyűlési képviselő

Iromány száma: K/6160.

Benyújtás dátuma: 2019-05-19 12:19

Parlex azonosító: 1NB2PTLM0001

Címzett: Kövér László, az Országgyűlés elnöke
Benyújtó: Ungár Péter (LMP) 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mennyire tartja a kormány károsnak a pornó hatásait
a fiatalok szexualitására, intimitására nézve?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Ma a fiatalok sokkal korábban és sokkal nagyobb mennyiségben találkoznak pornóval, mint akár 
egy évtizeddel ezelőtt.

Kutatók szerint ennek súlyos hatásai lehetnek a szexualitásukra és viselkedésükre, itthon mégis alig 
esik szó erről a kérdésről.

Az internet nagyon megváltoztatta a viszonyokat: a fiatalok ma sokkal korábban, könnyebben és 
nagyobb mennyiségben nézhetnek pornót, mint akár egy évtizeddel ezelőtt. Nemzetközi 
felmérésekből azt látni, hogy a fiúk gyakran 10-12 éves koruk között látnak először pornót. Ennyi 
idősen jellemzően még nem kapnak semmiféle szexuális felvilágosítást, a pornófilmek hatására 
hatalmas nyomás nehezedik a fiatalokra, irreális képet kapnak a szexualitásról, teljesen megfosztják
őket az intimitásra való képességtől a jövőben.

Ezenkívül Amerikában, Nyugat-Európában a pornó filmek forgatására vonatkozó szigorúbbá vált 
feltételek hatására felerősödött az a tendencia, hogy a gyártás az olcsóbb és kevésbé szabályozott 
országokba költözött át, melyekbe Magyarország is beletartozik.

Kérem Miniszter urat szíveskedjék válaszolni a következő kérdéseimre:

1.Mennyire tartja a kormány károsnak a pornó hatásait a fiatalok szexualitására, intimitására nézve?

2.Milyen szexuális felvilágosító programok működnek Magyarországon? Mennyire tartják ezek a 
lépést a mai kor kihívásival, mennyire naprakészek a szexuális felvilágosító, edukációs programok?

3. Milyen szigorító intézkedéseket terveznek, hogy nehezítsék a különböző pornó tartalmú oldalak, 



bejegyzések hozzáférését a fiatalok számára?

4. Mit tervez a kormány tenni a pornóipar visszaszorítása érdekében?

5.Tervez –e a kormány olyan szabályozást, szigorítást bevezetni, mely a pornófilmekben szereplő 
személyek egészségét, emberi méltóágát igyekszik megőrizni, támogatni?

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.

Tisztelettel:

Ungár Péter

országgyűlési képviselő (LMP)

Budapest, 2019. május 18.
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